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ZÁPIS Z JEDNÁNÍ Č. 3/2022 

ŠKOLSKÉ RADY PŘI ZÁKLADNÍ ŠKOLE KUNRATICE („ZŠK“) („ŠR“) 

 

Datum konání:   středa 23. listopadu 2022 

Čas konání:   17:00 až 19:00 hodin 

Místo konání:    Radnice MČ Praha-Kunratice 

Účastníci: 

Přítomní členové ŠR: 

   - za zřizovatele školy:  L. Alinčová, V. Doležilová, P. Mozola 

   - za zákonné zástupce žáků: L. Král, J. Maršálková, L. Šantora 

   - za pedagogy:    K. Círová, A. Havelková, J. Kopáčová 

Omluveni:    

Hosté:  V. Beran, ředitel ZŠK 

Návrh programu jednání:  

A) Následné kroky v návaznosti na minulé jednání ŠR 

B) Změna Školního řádu ve věci návykových látek 

C) Hlasování o schválení Výroční zprávy o činnosti školy 

D) Inspekce České školní inspekce 

E) Rozpočet ZŠK pro finanční rok 2023 

F) Podněty rodičů 

G) Termín příštího jednání ŠR 

Po schválení návrhu programu jednání následovalo zasedání ŠR, jehož zápis je uveden níže: 

A) Následné kroky v návaznosti na minulé jednání ŠR 

a. Venkovní učebna: 

i. V. Beran uvedl, že ZŠK v rámci programu Učíme se v parku využívá stoly a lavičky (piknikové 

sety) pro výuku a i pro družinu, a že jakékoli další zkvalitnění vybavení je vítáno. 

ii. J. Maršálková identifikovala možnost získání grantu, kterou dále prověří se zřizovatelem školy. 

b. Školní řád: V. Doležilová připravila návrh textu Školního řádu týkající se omamných látek, který 

postoupila do hlasování ŠR (viz dále). 

c. Školní řád: V. Beran uvedl, že stávající Školní řád v kombinaci s dalšími dokumenty vyhovuje 

aktuálním potřebám ZŠK. Návrh dalších úprav Školního řádu bude předložen před příštím jednáním 

ŠK (úpravy se budou týkat zejména používání elektroniky). 

d. Školní řád: V. Doležilová potvrdila, že připraví komentovanou osnovu/obsah před příštím jednáním 

ŠR. 

e. Doprava do školy: L. Alinčová informovala, že MČ Praha-Kunratice má koncepci pro vyřešení 

dopravního spojení pro bezmotorovou dopravu (plánovaná značená cyklostezka), včetně pruhu pro 

cyklisty v nově rekonstruované ulici K Zeleným domkům (která je v režimu předběžného užívání před 

kolaudací Magistrátem hl. m. Prahy).  L. Alinčová dále informovala o plánovaných úpravách a zvýšení 

bezpečnosti v úseku mezi ulicí K Zeleným domkům a Zeleným údolím (část dopravní cesty podél 

Vídeňské u Pískovny). Jedná se o akci MHMP-INV (investiční odbor Magistrátu hl. m. Prahy). Stavba 

byla formálně zahájena, je vysoutěžen autorský dozor a technický dozor. Byly s nimi uzavřeny 

smlouvy. Dle sdělení INV zakázka je připravena k vypsání s předpokladem výběru zhotovitele do 

konce února 2023 a následným začátkem realizace. Pro r. 2023 je počítáno s kompletní realizací 

zakázky.   
). 

 

B) Změna Školního řádu ve věci návykových látek 

a. ŠR konstatovala schválení změny Školního řádu per rollam (jednohlasně) 
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b. Jednalo se o změnu Školního řádu v části "Opatření k zajištění bezpečnosti a ochrany zdraví a 

ochrany majetku ve škole, školním areálu a na školních akcích", odstavce 2, týkajícího se návykových 

látek, a to tak, že původní znění bylo vyjmuto a nahrazeno níže uvedeným novým zněním: 

"Máš přísně zakázáno propagovat, vnášet, užívat či šířit návykové látky a takové věci, které je svým 

vzhledem, používáním, chutí a konzistencí napodobují (např. tabákové výrobky včetně elektronických 

cigaret, nikotinové sáčky, alkohol, napodobeniny cigaret, alkoholických nápojů včetně tzv. 

nealkoholických a energy nápojů a další napodobeniny věcí obsahujících návykové látky).“ 

c. Dokument bude zveřejněn na webu ZŠK. 

 

C) Hlasování o schválení Výroční zprávy o činnosti školy pro rok 2021/2022 

a. Návrh: V. Beran předložil návrh Výroční zprávy emailem v dostatečném předstihu před jednáním ŠR. 

b. Připomínkování: L. Alinčová poděkovala panu řediteli V. Beranovi za přípravu návrhu, V. Doležilové 

a dalším členům ŠR za připomínkování tohoto návrhu. 

c. Hlasování: ŠR hlasovala o návrhu a schválila Výroční zprávu (jednohlasně) 

d. Výroční zpráva: Schválená Výroční zpráva je dostupná na webu ZŠK zde: 

https://www.zskunratice.cz/files/editor/2/uredni_deska/2021-2022-VZ-ZS-Kunratice-fin.pdf  

 

D) Inspekce ze strany České školní inspekce 

a. V. Beran informoval, že inspekční zpráva České školní inspekce (ČŠI) zatím nebyla doručena ZŠK 

(totéž platí pro ŠR). 

b. L. Alinčová informovala, že podle předběžné zprávy ČŠI nebyla nalezena žádná  pochybení, a že ČŠI 

velmi pozitivně hodnotila zejména učební proces a vztahy v ZŠK. 

c. V. Beran informoval, že ČŠI se nyní daleko více soustředí na kvalitu výuky a méně na formální 

dokumentaci. ČŠI viděla práci 45 pedagogů, účastnila se výuky cizích jazyků a programu v družině, 

a také přezkoumali soulad s hygienickými normami. Pozitivně byla hodnocena párová výuka. 

d. L. Šantora velice pozitivně hodnotil vysokou úroveň výuky od 1. do 9. ročníku, včetně podpory při 

rozhodování o dalším studijním a profesním směřování žáků (např. pohovor se školním psychologem, 

výchovným školním poradcem, provedení zátěžových zkoušek, atd.) 

e. L. Král sdílel další pozitivní reference ohledně kvality vzdělávání na ZŠK ze strany mnohých rodičů 

žáků ZŠK, kunratické i další veřejnosti. 

 

E) Rozpočet ZŠK pro finanční rok 2023 

a. Rozpočet: L. Alinčová informovala, že návrh celkového rozpočtu je ve výši 10.099 tis. Kč. 

i. Rozpočet v hlavní činnosti činí 6.260 tis. Kč a rozpočet v hospodářské činnosti 3.839 tis. Kč. 

ii. Celkově se jedná o navýšení z 4.4 mil. Kč v roce 2020 a 6.6 mil. Kč v roce 2021, a to zejména 

v důsledku nárůstu cen energií. 

iii. Návrh rozpočtu pro rok 2023 je přílohou tohoto zápisu. 

b. LED osvětlení: V. Beran uvedl návrh na zlepšení hospodaření prostřednictvím dokončení výměny 

trubicových zářivek za LED osvětlení v nové budově ZŠK (doposud bylo realizováno ve staré budově). 

c. Zdravé osvětlení: L. Král navrhl, aby ZŠK vypracovala alespoň dva návrhy řešení kvalitního zdravého 

osvětlení, tj. standardní a modré spektrum bez škodlivého vlivu na sítnici a pozitivním vlivem na 

kvalitu výuky (nižší míru únavy, soustředění).  

d. FVE: L. Alinčová informovala o doporučení vyplývajícím z Energetické studie Snížení energetické 

náročnosti budov MČ Praha-Kunratice ze dne 11. srpna 2022, a to dostavbě fotovoltaické elektrárny. 

 

F) Podněty rodičů 

a. Časy vyzvedávání ze školní družiny: Návrh na možnost vyzvedávání dětí prvních ročníků společně 

s dětmi ze školní družiny ve 13:00. Výuka prvních ročníků končí každý den po čtvrté vyučovací hodině 

a oběd zpravidla do 11:45, do 12:00, a také je k dispozici čipový systém, který vyzvedávání umožňuje. 

i. V. Beran a J. Kopáčová uvedli, že návrh projednají s vyučujícími prvních tříd praktické aspekty 

navrhovaného řešení (např. dopad na program ve školní družině atd.). 

https://www.zskunratice.cz/files/editor/2/uredni_deska/2021-2022-VZ-ZS-Kunratice-fin.pdf
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b. Notifikace Škola Online: Návrh na zajištění funkcionality potvrzení o odeslání informace, které není 

součástí řešení ve webové a/nebo mobilní aplikaci. 

i. J. Maršálková přislíbila, že připraví návrh změny pro poskytovatele Škola Online. 

ii. V. Beran uvedl, že podpoří návrh a postoupí ho dále k relevantním subjektům. 

c. Ročníkové přezkušování z anglického jazyka: dříve odsouhlaseno ŠR z důvodu úpravy složení skupin 

dle jazykové úrovně žáků 

i. Učitelé AJ jsou si vědomi úrovně znalostí svých žáků, skupiny jsou sestavovány tak, aby v nich 

byli žáci slabší i silnější a fungovala jako kolektiv, v případě potřeby jsou prováděny změny ve 

složení skupin individuálně 

d. Projekt Bezpečné cesty do škol: 

i. V. Beran uvedl, že ZŠK se opět zapojí do Projektu Bezpečné cesty do škol. 

e. Podpora nadaných dětí: Návrh zlepšení přístupu k nadaným dětem, aby se ve škole při některých 

hodinách nenudily. Výuka se v některých případech řídí spíš podle slabších žáků a těm vnímavějším 

není věnována dostatečná pozornost, aby se dále rozvíjely. 

i. V. Beran informoval, že nová kolegyně se věnuje rozvojovým skupinám, navazuje na předchozí 

práci, a že na ZŠK působí nadprůměrný počet asistentů ve srovnání s průměrnou veřejnou ZŠ. 

ii. Vedení ZŠK si je vědomo specifické náročnosti výuky v aktuálním šestém ročníku, ve kterém je 

statisticky větší počet dětí s asistentem a se specifickými poruchami učení. 

iii. Vedení ZŠK předloží návrh na další zlepšení situace na příštím jednání ŠR. 

 

 

G) Termín příštího jednání ŠR 

a. Termín: pondělí 30. ledna 2023 od 18:00 

b. Místo: Radnice MČ Praha-Kunratice 

 

 

Zápis zapsal: Ladislav Král  

Zápis schválil:  ŠR 


